
 

 

 
MEMO 
 
 
Onderwerp: Fietspad Heldenseweg Neer 
 
Datum: Vrijdag 9 oktober 2020 
 
Aan: 
Stan Backus 
 
 
Aanleiding 
Onderstaande passage komt uit een concept template projectopdracht van oktober 2017. 

1 Aanleiding, achtergrond (context) 
van het project 

Binnen de gemeente bestaat al langer de wens om 
langs de Heldenseweg in Neer een veilige 
fietsverbinding tussen de Napoleonsweg (N 273) en 
de Heldensedijk (N 562) te realiseren. 
Tijdens de behandeling van de Programmabegroting 
2017-2020 op 1 november 2016, heeft de raad een 
besluit genomen over de prioritering van een aantal 
majeure projecten (amendement 4) waaronder het 
fietspad. 
 
In de raadsvergadering van 11 juli 2017 is een 
krediet tot een bedrag van € 170.000 beschikbaar gesteld 
om de voorbereidingskosten incl. de eerste grondaankoop  
te betalen uit het gereserveerde krediet voor het fietspad 
Heldenseweg 
 
Voor de realisatie van het fietspad is in het kader van 
het Uitvoeringsplan Fiets 2016-2019 een provinciale 
bijdrage in het vooruitzicht gesteld ter hoogte van 
uiteindelijk € 658.000  

2 Projectomschrijving 
(scope/afbakening) 

Komen tot de aanleg van een fietspad langs de 
Heldenseweg in Neer. Met de beschikbaarstelling van een 
voorbereidingskrediet op 11 juli 2017 is een start gemaakt 
om tot de aanleg van een fietsverbinding tussen de 
Napoleonsweg in Neer en de N 562 (weg van Roggel naar 
Helden) te komen. 

 
Wat hebben we gerealiseerd 

 
Gedeputeerde mevrouw C. Brugman net na de 

officiële opening van het fietspad met op de 

achtergrond de bebouwde komgrens en de 

oversteekplaats voor fietsers. Vanaf de 

fietsoversteek start het eenzijdige fietspad voor 

twee richtingen met een lengte van 3,3 km.   

Foto gemaakt door John Hölsgens tijdens de 

officiële opening van het fietspad op woensdag 

1 juli 2020. 

 



 

 

 
Gedeputeerde mevrouw C. Brugman en wethouder Stan Backus knippen een over het nieuwe fietspad 

gespannen lint door waarmee het fietspad officieel is geopend.  Foto gemaakt door John Hölsgens tijdens de 

officiële opening van het fietspad op woensdag 1 juli 2020 
 
Wat gaan we nog realiseren: 
Ondanks dat het fietspad al enige tijd volop wordt gebruikt ligt er her en der nog het een en ander dat 
afgewerkt moet worden. Het gaat o.a. om daadwerkelijke afwerking van enige restpuntjes en 
daarnaast gaat het om de administratieve en financiële afwikkeling van zaken. 
 
Eindresultaat en tijdpad 

 
Een foto van het fietspad in de buurt van het landgoed Brookberg 

 
 
Zicht op het nieuwe fietspad binnen de 

bebouwde kom. Ter hoogte van de 

vrachtauto ligt de oversteekplaats voor  

fietsers. Foto gemaakt door John Hölsgens 

tijdens de officiële opening van het 

fietspad op woensdag 1 juli 2020 
 



 

 

 
Een foto van de fietsstroken op het gedeelte binnen de bebouwde kom. De fietssymbolen zijn nog niet 
aangebracht. 
 
 
Hetgeen er nog moet gebeuren wordt in de komende periode opgepakt. 


